國家公園學報

JOURNAL OF NATIONAL PARK

Vol. 26, No. 2 December 2016

目次	CONTENTS
研究報告 曾文溪口鹽濕地植被之昆蟲多樣性比較1 黃文伯,林廷翰	Research Papers A Comparison of Insect Diversity in Salt Wetland Vegetation on the Banks of Zengwun Estuary1 Wenbe Hwang and Ting-Han Lin
綠葉在三處生育地分解之養分動態變化 14 黃菊美,杜清澤,林國銓	Nutrient Dynamics of Green Foliage Decomposition at Three Sites
墾丁街車摺頁設計偏好與旅遊意願之研究 32 陳慧如,林煜婕	An Investigation of the Relationship between Brochure Design and Tourist Preference and Travel Intention, with Kenting Shuttle Bus as a Case Study
海洋保護區增加了藻食性魚類數量並增強藻類的 移除46 溫國彰,陳婷婷,謝友源,陳嘉軒	Marine Reserves Substantially Enhanced Herbivorous Fish Abundance and Thereby Increased Macroalgae Removal
台江地域食生活的傳統、變遷及其創新運用61	Colin Kuo-Chang Wen, Teng-Teng Tan, Yu-Yuan Hsieh and Jia-Hsuan Chen
曾品滄,陳玉箴	The Tradition, Transformation and Innovative Application of Taijiang Foodways61
四種野外處理對琉球松段木中松斑天牛死亡率之	Ping-tsang Tzeng and Yu-jen Chen
影響	Effects of Four Field Treatments on the Mortality of <i>Monochamus alternatus</i> Hope (Coleoptera: Cerambycidae) in Luchu Pine Logs77
研究簡報 社會性蜂類對人工鳥巢箱之利用86	Shang-Yuan Chen, Yi-Ming Chen, Ching-Hsia Chen and Jung-Tai Chao
宋一鑫,蕭明堂,陸聲山	Research Note Utilization of Bird Nestboxes by Social Bees and Wasps
國家公園學報投稿須知92	I-Hsin Sung, Ming-Tang Shiao and Sheng-Shan Lu

內政部營建署 出版 Published by
Construction and Planning Agency
Ministry of the Interior
Taiwan, R. O. C.